

Agricultural Alliance of New Brunswick is developing a funding program for New Brunswick farmers to protect Species at risk under the Species at Risk Partnerships in Agricultural Landscapes (SARPAL). For this position, we are looking for a facilitator located in **New Brunswick**.

Responsibilities and Qualifications:

The core responsibility of a contract facilitator is to provide facilitation expertise between New Brunswick farmers and Agricultural Alliance of New Brunswick. The contract facilitator's relationship is with AANB directly.

- Extensive learning content delivery experience is required.
- Ability to multi-task, prioritize, problem solve in real-time and adapt to changing content and participants
- Commitment to quality and integrity of the facilitation
- Innovative, creative and dynamic facilitation/presentation skills
- Organized and attention to detail
- Flexible with their time and has the ability to commit to schedule
- Self-motivated with the ability to work under minimal supervision
- Proficient computer skills
- Comfortable with and proficient utilizing technology in an in person and virtual classroom setting
- Designs, develops and coordinates materials such as presentations, speaker notes, facilitator guides and participant worksheets
- Delivery of relevant workshops within agreed formats and timeframes
- Experience in working with farmers

- Familiarity with facilitation techniques and conducting focus groups
- Bilingual
- Ability to travel in New Brunswick to the focus group locations
- Knowledge on New Brunswick farming practices and Species at Risk Partnerships in Agricultural Landscapes (SARPAL)

Job type: Contract

Work Location: New Brunswick

Interested candidates should reach out to efp-pfe@fermenbfarm.ca before 08/10/2023

L'Alliance agricole du Nouveau-Brunswick élabore un programme de financement pour les agriculteurs du Nouveau-Brunswick afin de protéger les espèces en péril dans le cadre des Partenariats pour la protection des espèces en péril dans les paysages agricoles (SARPAL). Pour ce poste, nous sommes à la recherche d'un facilitateur ou d'une facilitatrice situé(e) au Nouveau-Brunswick.

Responsabilités et qualifications :

La principale responsabilité d'un facilitateur contractuel est de fournir une expertise en matière de facilitation entre les agriculteurs du Nouveau-Brunswick et l'Alliance agricole du Nouveau-Brunswick. Le facilitateur contractuel est en relation directe avec l'AANB.

- Une vaste expérience de la prestation de contenu d'apprentissage est requise.
- Capacité à effectuer plusieurs tâches à la fois, à établir des priorités, à résoudre des problèmes en temps réel et à s'adapter à l'évolution du contenu et des participants.
- Engagement en faveur de la qualité et de l'intégrité de la facilitation
- Compétences novatrices, créatives et dynamiques en matière de facilitation/présentation
- Être organisé et avoir le souci du détail
- Souplesse dans l'emploi du temps et capacité à respecter le calendrier.
- Motivation personnelle et capacité à travailler sous une supervision minimale
- Compétences informatiques approfondies
- être à l'aise avec la technologie et savoir l'utiliser dans le cadre d'une rencontre virtuelle ou en personne
- Concevoir, développer et coordonner des supports tels que des présentations, des notes pour les orateurs, des guides pour les animateurs et des feuilles de travail pour les participants.
- Organiser des ateliers pertinents en respectant les formats et les délais convenus.
- Expérience du travail avec les agriculteurs
- Familiarité avec les techniques d'animation et la conduite de groupes de discussion
- Bilingue
- Capacité à se déplacer au Nouveau-Brunswick pour se rendre sur les lieux des groupes de discussion
- Connaissance des pratiques agricoles du Nouveau-Brunswick et de l'intérêt pour la protection des espèces en péril.

Type d'emploi : Contrat

Lieu de travail : Nouveau-Brunswick

Les candidats intéressés doivent envoyer un courriel à efp-pfe@fermenbfarm.ca avant le 08/10/2023.